

## Von Hölle zu Hölle /

From Hell to Hell

**Genre** Films against oblivion

**Year of Production** 1996/1997

**Production-Company** CCC Filmkunst GmbH

**Co-Production** Belarus Film (Minsk)

**Producer** Artur Brauner, Oleg Danilov

**Director** Dmitri Astrachan

**Main Cast** Alla Kliouka, Anja Kling, Gennadi Nasarov

**Script** Artur Brauner, Oleg Danilov

**Music** Aleksandr Pantykin

**Colour**

**Length/Format** 2950 m, 102 Min., 1:1,66

**Language** German, English, Russian

Das Ehepaar Hendrik und Helene soll von den Nazis aus der polnischen Stadt Kielce in ein KZ deportiert werden. Beide wollen unbedingt ihre Tochter Fela retten und überlassen sie deshalb ihrer Freundin Anna. Nach Jahren kehren Hendrik und Helene aus dem Konzentrationslager zurück und wollen ihre Tochter wieder zu sich nehmen. Doch sie stoßen nicht nur auf den Widerstand von Anna, sondern auch auf die Feindschaft der polnischen Stadtbewohner.



Hendrik and Helene, a married couple, are about to be deported by the Nazis from the Polish town of Kielce to a concentration camp. Both want to save their daughter Fela and hand her over to their friend Anna. Years later, Hendrik and Helene return from the concentration camp and want to take their daughter back. But they run into resistance on Anna's part as well as the hostility of the Polish townsfolk.

